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Plats Sammanträdesrummet Mobilen 

 

Närvarande  

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning 

Maria Mannerholm stadsdelsdirektör, Yvonne Goldberg avdelningschef 

personalfrågor och utförare inom äldreomsorg, Renée Hildebrand avdelningschef 

förskola, Gunnar Ohlsén avdelningschef samhällsplanering, Lars Wennberg 

avdelningschef administration, Ingrid Widebäck avdelningschef social omsorg, 

Kerstin Henningsson nämndsekreterare 

 

Fackliga organisationer 

Kommunal: Kristina Thörnsell och Lotta Verstraate 

Vision: Björn Adolfsson  

Lärarförbundet: Bo Ståhl och Jennifer Bater 

SACO: Olle Sjölund och Peter Hultberg 

 

Förhinder 

Ledarna Karin Wrannvik 

Vårdförbundet: Heidi Hildén Gershater 

 

1 Mötets öppnande och dag för justering 

Maria Mannerholm öppnade mötet. I enlighet med tidigare beslut justeras 

protokollet tisdagen veckan efter sammanträdet – 28 augusti 2012. 

 

2 Information från förvaltningen 

Upphandling av företagshälsovården 

Yvonne Goldberg informerade att upphandlingen av företagshälsovården har 

överklagats till förvaltningsrätten. 

 

3 Information från de fackliga organisationerna 

SACO Peter Hultberg informerade att han är med i Centrala SACO-rådet i 

Stockholms stad som representant för LSR. 

 

Vision informerade att de har upptaktsmöte idag inför lönerevision. 
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Lärarförbundet Bo Ståhl informerade att han ensam företräder Lärarförbundet 

under Jennifer Baters och Jana Ahlqvists föräldraledigheter. 

 

Kommunal informerade om pågående omorganisation som ska vara klar från och 

med 1 september 2012. I förvaltningsgruppen kommer i första hand Kristina 

Thörnsell och Eva Stensson att delta. Information med namn på 

teamledamöterna/förhandlarna har skickats till Lars Wennberg som 

vidarebefordrar den till övriga ledningsgruppen. Information kommer också att 

publiceras på intranätet. 

 

4 Ärenden till nämndsammanträdet 

Ny förskola på Kransbindarvägen - genomförandebeslut 

Förvaltningen föreslår att en ny permanent förskola med fem grupper hyrs på 

Kransbindarvägen i Midsommarkransen av SISAB. Dnr 260-2012-2.6 

Ärendet har behandlats i samverkansgrupp.  

De fackliga organisationerna framförde inga yrkanden i ärendet. 

 

Förskolan Pytsen – verksamhetsanpassning av lokalerna 

Fastighetsägaren SISAB renoverar förskolan Pytsen. Lokalerna är i behov av en 

verksamhetsanpassning som kan utföras parallellt med den pågående 

renoveringen. Förskoleverksamheten beräknas kunna flytta tillbaka till lokalerna 

under februari/mars 2013. Dnr 375-2012-2.6  

Ärendet har behandlats i samverkansgrupp.  

De fackliga organisationerna framförde inga yrkanden i ärendet. 

 

Översyn av delegation att överklaga domar 

Svar på skrivelse från (S) och (V) 

Ärendet har behandlats i samverkansgrupp.  

De fackliga organisationerna framförde inga yrkanden i ärendet. 
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Remisser 

Hemsjukvård 2015 – inriktning 

Yttrande till kommunstyrelsen, dnr 328-2012-1.5.1 

Ärendet har behandlats i samverkansgrupp.  

 

5 Verksamhet och budget 

Månadsrapport för juli 2012 

Lars Wennberg informerade om månadsrapporten för juli 2012.   

Dnr 124-2012-1.2.1 

 

6 Arbetsmiljökommitté 

Förändrade former för samverkan inom förskolan 

Renée Hildebrand informerade från möte i referensgruppen med områdeschefer 

och fackliga organisationer, inför organisationsförändringen inom 

förskoleavdelningen från 1 oktober. Beslut om hur organisationen ska se ut ur 

samverkanssynpunkt fattas vid nästa förvaltningsgrupp 18 september. 

 

Namnbyte på samverkansgrupp 

Förvaltningsgruppen beslutade att ändra namnet på samverkansgrupp 

socialpsykiatriska enheten till samverkansgrupp stöd och aktivitetsenheten. 

 

Uppföljning av Stockholms stads samverkansavtal 

Lars Wennberg informerade om arbetet kring uppföljningen av stadens 

samverkansavtal inom förvaltningen. Resultatet föreläggs förvaltningsgruppen för 

beslut 18 september. 

  

7 Övriga frågor 

Facklig företrädare på samverkansgrupp 

SACO informerade att Inger Lindqvist kommer att företräda SACO i 

samverkansgrupp stöd och aktivitetsenheten. 
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Varsel för tidsbegränsade anställningar 

Kommunal påminde om att de tidigare begärt att få en lista över samtliga 

medarbetare som begärt företrädesrätt samt att det fortfarande finns enhetschefer 

som inte skickar in varsel när tidsbegränsade anställningar upphör. 

Förvaltningen ska skicka listan till Kommunal och önskade samtidigt få namn på 

berörda enhetschefer. 

 

Mötet avslutas 

Maria Mannerholm förklarade mötet avslutat. 

 

Justeras 

 

 

 

Maria Mannerholm Kerstin Henningsson 

stadsdelsdirektör sekreterare 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

Kommunal Vision  

 

 

 

SACO Lärarförbundet 

 

 


